

A GUIDE TO ATLANTA'S HOTTEST CULINARY SCENE AT THE SHOPS BUCKHEAD ATLANTA

Rooftop dining, gastropubs and craft cocktails, decadent sushi, award-winning steaks, and delicious French dishes create the ultimate dining experience in Atlanta's modern luxury shopping destination.

ATLANTA – The Shops Buckhead Atlanta - a curated collection of luxury and world-class retail, dining and entertainment amenities set in a sophisticated open-air environment - invites Atlanta visitors to indulge in the project's wide array of culinary experiences.

“Atlanta visitors in search of a casual lunch or gourmet dinner will discover dining options to meet every taste at The Shops Buckhead Atlanta,” shared Anneliese Reid of marketing manager of The Shops Buckhead Atlanta. “We have signature dishes, fresh cocktails, wine and local craft beers served on beautiful outdoor patios, designed to create a memorable atmosphere for visitors from around the world.”

EXPERIENCE BUCKHEAD'S PREMIER CULINARY DESTINATION

- **American Cut** is a world-renowned steakhouse featuring signature interpretations on fine dining classics and offering a unique multi-level dining experience. A first level lounge and bar delight guests with a special bar menu and daily drink specials. The second level of the restaurant features a large main dining room alongside two private dining rooms where guests can enjoy an Atlanta-inspired signature menu for an upscale and decadent dining experience.
- **Corso Coffee** is an Italian-style coffee bar that transports the ambience of its Times Square home to The Shops Buckhead Atlanta. The coffee bar serves patrons morning to night, providing handcrafted beverages along with great food, spirits, and music to create a cosmopolitan vibe.
- Capturing the timeless spirit of Fellini's 1960's Rome, **Dolce Italian** truly brings 'la dolce vita' to life with its effortless charm and approachable sophistication. Signature Dolce classics range from handcrafted pastas, to elegant seafood risotto, meatballs over creamy polenta, and a selection of specialty Neapolitan pizzas. The bar showcases an extensive wine list and specialty cocktails such as a Barrel-Aged White Negroni.

- Offering striking views of the Atlanta skyline, The **Regent Cocktail Club** redefines cocktail culture with an exceptionally talented group of passionate bartenders and mixologists and an exquisite approach to craft cocktails.
- **Doraku Sushi** reinvents the Japanese restaurant by capturing the flavors of Latin cuisine while staying true to the sushi tradition of native Japan. To create a truly authentic experience, the restaurant itself was modeled after an Izakaya, a Japanese gastropub. Doraku also has one of the most extensive sake menus in the United States. Each year, the team travels to Japan to hand-select new varieties of artisanal sakes from local micro-distilleries to fill Doraku's selection.
- **Fadó Irish Pub** prides itself on made-from-scratch cooking, quality craft beers and house-made cocktails. Fadó was part of Buckhead's heyday in the 1990s, and with the development of The Shops Buckhead Atlanta, the restaurant upgraded to a beautiful three-story building on Buckhead Avenue that features several rooftop patios where visitors enjoy spectacular views while creating travel memories.
- **Georgetown Cupcake** is a bright shop selling artfully decorated cupcakes in classic & innovative flavors in addition to daily specials. Sisters Katherine Kallinis Berman and Sophie Kallinis LaMontagne are the co-founders and stars of the hit series "DC Cupcakes" on TLC.
- Spanish concept **Gypsy Kitchen** offers dishes with modern influences that feature flavors from India, Morocco and Southeast Asia. Gypsy Kitchen has indoor and outdoor seating as well as open-air rooftop patio lounge seating, a 360 degree indoor/outdoor bar, and live entertainment.
- Reminiscent of a charming European square, **Le Bilboquet** is located in Center Plaza of The Shops Buckhead Atlanta. Open daily for lunch and dinner, the bistro and bar offer a vibrant atmosphere paired with simple, classic French cooking, bringing a slice of Parisian café culture to the destination and a spot to enjoy a chilled bottle of rosé alfresco alongside classic bistro dishes, or a craft beer and croque monsieur at the casual bar.
- **Qing Mu** brings Chinese food back to its traditional roots and excites the American palate with only the healthiest & freshest ingredients. Inspired by China's country side streets, Qing Mu offers noodle bowls in an atmosphere designed to enhance the guests' senses and focus on the quality of the food.
- This two-story **Shake Shack** features all the Shake Shack classics, including their beloved burgers, hot dogs, and crinkle cut fries, plus a selection of location-specific frozen custard concretes made with local ingredients from H&F Bread Co and Cacao Atlanta Chocolate Co.
- **The Southern Gentleman** is a Southern-inspired gastropub that celebrates every aspect of what it means to be from the South with a fresh, modern take on traditional dishes made with locally sourced ingredients. The bar offerings explore the artistry and history of classic Southern cocktails—everything from barrel-aged cocktails to bottled libations to adult beverages on tap, along with New World wines, craft beers and the "perfect" Southern mint julep.

Soon to debut, **Taverna** is a warm and inviting neighborhood restaurant specializing in Northern Italian delights ranging from oven-fired pizzas and salads to fabulous homemade risotto.

Many of the restaurants also provide romantic private dining for two or festive group dining, customized experiences, and events for visitors and MICE groups.

THE SHOPS BUCKHEAD ATLANTA VISITOR SERVICES

Out of area visitors to The Shops Buckhead Atlanta are eligible to receive a Global Access Card, which entitles the visitor to special offers, amenities and experiences offered by participating retailers and restaurants. Luxe experiences include complimentary champagne, hotel package delivery, hotel room fittings, alterations, beauty consultations and personal stylist sessions. In addition, for same day purchases over \$500, visitors receive two complimentary tickets to the Michael C. Carlos Museum, Emory University.

To view a complete listing of all shops, dining and entertainment, visit theshopsbuckheadatlanta.com. The site features a complete listing of store and restaurant information, in addition to a schedule of upcoming events. Followers can also keep up with the latest news and announcements via Instagram, Twitter, Facebook and Pinterest.

ABOUT THE SHOPS BUCKHEAD ATLANTA

The Shops Buckhead Atlanta, opened in 2014 by commercial real estate developer OliverMcMillan, spans six city blocks in the heart of prestigious Buckhead, located just 30 minutes from Atlanta's Hartfield International Airport. The development offers more than 50 fashion retailers and restaurants, and many of the retailers - including Hermès, Dior, and NARS - are the first locations in the Atlanta market. Located along Peachtree Street, Atlanta's most famous thoroughfare, The Shops Buckhead Atlanta offers a sophisticated outdoor shopping and dining experience unmatched in the South. For more information, visit <http://theshopsbuckheadatlanta.com>.

ABOUT OLIVERMCMILLAN

Founded in 1978, OliverMcMillan has earned a reputation as one of the largest and most forward-thinking commercial real estate developers. The award-winning firm creates high-quality, artistic, market-appropriate developments and is recognized by industry leaders for its ability to move forward in a nimble and visionary manner. The firm has designed and developed more than eight million square feet of projects, with a total project value exceeding \$5 billion. OliverMcMillan currently has approximately \$3 billion in real estate projects under development in cities across the United States. Approaching each project with respect for the surrounding architecture and local culture, the firm works to create vibrant, enduring destinations. For additional information about OliverMcMillan, please visit olivermcmillan.com.

亚特兰大巴克海特购物中心热门餐饮指南

天台餐饮、美食酒吧和特制鸡尾酒、
迷人的寿司、获奖牛排馆及美味法国菜
营造亚特兰大奢华购物中心极致的用餐体验

亚特兰大 - 巴克海特购物中心是一个集世界级奢华商店、餐饮和娱乐设施于一体的精致露天购物中心，亚特兰大居民和访客都能在此尽享各种美食。

巴克海特购物商城的市场营销经理安纳利斯·瑞德（Anneliese Reid）说：“不论你想要的是休闲午餐，还是丰盛晚餐，巴克海特购物商城都能满足您的口味。我们迷人的室外露台外供有招牌美食、现调鸡尾酒、葡萄酒以及本地特色啤酒，为来自世界各地的访客提供难忘的完美体验。”

品味巴克海特购物中心最新美食

- **American Cut**，世界闻名的牛排馆，有着对经典高级餐饮的标志性解读，可以提供独特的多层次就餐体验。一楼休息室和酒吧有特别的酒吧菜单、每日特饮。餐厅二楼除了一个主厅外还有两个私人包厢，在私人包厢里客人可以享受到亚特兰大风味的美食及高级用餐体验。
- **Corso Coffee**，一间意大利风格的咖啡吧，将他们在纽约时代广场的氛围带到了巴克海特购物中心。咖啡吧从早到晚为顾客们提供优质的服务，手工制作的饮品、美味的食物、心境和音乐，为大家带来置身国际大都市的感觉。
- **Dolce Italian** 用它的天生魅力重现了电影《甜蜜的生活》（‘la dolce vita’），诠释了费里尼 20 世纪 60 年代所展示的罗马永恒精髓。从经典的手工意面到精致的海鲜烩饭、意式肉丸玉米粥、以及特制的那不勒斯比萨，Dolce 的标志性经典菜式无一不让人垂涎。吧台酒单还列有丰富的葡萄酒类以及类似陈年白内格罗尼鸡尾酒的特调鸡尾酒。
- 除了可以看到亚特兰大优美的天际线，**Regent Cocktail Club** 还以其热情、极具天赋的酒保和调酒师团队以及精调鸡尾酒重塑了鸡尾酒文化。
- **Doraku Sushi**，吸收了拉丁美食的口味，同时还保留了日本传统寿司风格，创造出了一种全新的日本餐厅。为了让客人感受正宗的日本就餐体验，Doraku Sushi 特地采用了日本居酒屋的模式。此外，Doraku 还有着美国最为丰富的清酒酒单。

为了丰富 Doraku 的酒单，餐厅每年都会有团队专门去日本当地的微型酿酒厂精心挑选手工酿制的清酒。

- **Fadó Irish Pub**，以现做食物、高品质精酿啤酒以及独家鸡尾酒为特色。Fadó 是在 20 世纪 90 年代巴克海特城鼎盛时期就深受喜爱的一间餐厅，随着巴克海特的发展，它扩建成了一个漂亮的 3 层建筑，位于 Buckhead Avenue，它的几个天台为客人带来了极致的美景以及难忘的旅途体验。
- **Georgetown Cupcake** 是一间让人心情愉悦的店。除有每日特色外，Georgetown Cupcake 还出售带有传统口味、创新口味的精美纸杯蛋糕。Katherine Kallinis Berman 和 Sophie Kallinis LaMontagne 两姐妹是这个店的创始人，同时也是 TLC 频道大热系列“DC Cupcakes”的明星。
- **Gypsy Kitchen** 是一个西班牙式概念餐厅，它的菜式受到当代饮食文化的影响且具有印度、摩洛哥以及东南亚的风味。Gypsy Kitchen 不仅有室内外就餐区域，还有天台休闲座椅、360 度室内/外吧台、以及现场表演。
- **Le Bilboquet** 位于巴克海特购物商城的中心广场，有着迷人的欧洲广场风情。餐厅每日供应午餐和晚餐，小餐室和吧台里总是活力四射，配上简单的经典法式菜肴，似乎将巴黎的咖啡馆文化带到了巴克海特。此外还可以在这儿享受冰镇 rosé alfresco（玫瑰红葡萄酒）配上经典酒馆食物，或是在休闲吧里享受精酿啤酒加法式三明治。
- **Qing Mu** 面馆，回归中国传统本质，其健康、新鲜的食材同时也能满足拥有美国口味的顾客的味蕾。Qing Mu 的质朴面碗体现了中国乡村街道的风格，其营造的氛围提升了顾客的感官刺激，让顾客能更加专注于食物本身的味道。
- 这间两层楼的 **Shake Shack** 有着所有 **Shake Shack** 的经典美食，包括深受大众喜爱的汉堡、热狗和薯条，还有本店特有的蛋奶冰淇淋 - 用本地 H&F Bread Co 以及 Cacao Atlanta Chocolate Co 提供的食材制作而成。
- **The Southern Gentleman**， 是一间极具南方风格的美食酒吧，他们用现代的方式、本地的食材诠释了传统的南方菜式。酒吧提供富有艺术性和历史性的经典南方鸡尾酒——从桶陈的鸡尾酒到瓶装酒精饮料，到各种桶装啤酒，新世界葡萄酒，精酿啤酒以及完美的南方冰镇薄荷酒，一一尽有。

Taverna 即将开业，它是一个温馨诱人的邻里餐厅，主打意大利北部菜，从炉烤比萨、沙拉到绝妙的意大利烩饭，值得期待。

许多餐厅还提供浪漫二人餐、节日聚餐、私人定制特餐、以及为访客和会展团定制活动。

亚特兰大巴克海特购物商城客服

外地访客均有机会获得一张全球通卡，凭此卡可享受由参与商店及餐厅提供的特别优惠、服务设施和购物体验。豪华体验包括免赠香槟、酒店包裹递送、个性化酒店房间配置、服装修改、美容顾问及私人造型师。如当天消费超过 500 美金，访客可免费获得 2 张埃默里大学(Emory University)迈克尔·卡洛斯博物馆(Michael C. Carlos Museum)的门票。

登录theshopsbuckheadatlanta.com 可获取完整的商店、餐饮、娱乐名录。除活动预告外，巴克海特购物中心官方网站还提供完整的商店、餐厅信息。关注巴克海特购物中心 Instagram、推特(Twitter)、脸书(Facebook)以及Pinterest可获得更多最新消息及活动。

巴克海特购物中心简介

亚特兰大巴克海特购物中心于 2014 年由商业地产开发公司奥利弗·麦克米伦(Oliver McMillan)开发，占据了巴克海特中心 6 条街区，距亚特兰大的哈茨菲尔德国际机场(Hartfield International Airport)仅 30 分钟车程。这里汇聚了 50 多家名牌商店及餐厅，许多品牌店，包括爱马仕(Hermes)、迪奥(Dior)及 NARS，都是亚特兰大地区的第一家店。位于亚特兰大最为著名的 Peachtree 大道上的亚特兰大巴克海特购物中心为顾客提供了南方地区无以比拟的非凡户外购物餐饮体验。登录 <http://theshopsbuckheadatlanta.com> 可获取更多详情。

奥利弗·麦克米伦公司(Oliver McMillan)简介

奥利弗·麦克米伦公司成立于 1978 年，被誉为是最大的、最具前瞻性的商业地产开发公司之一。这个屡获殊荣的公司创造出的商品既具高品质和艺术性，同时又符合市场需求，并因其灵活且具远见的发展模式受到了业内权威人士的认可。奥利弗·麦克米伦公司已设计开发出超过 800 万平方英尺(74.3 万平方米)的工程，总价值超过 50 亿美金。目前，奥利弗·麦克米伦公司在全美有约 30 亿美金的工程在建。奥利弗·麦克米伦公司全力打造活力而持久的地建，每项工程都力求保留周边建筑和当地文化特色。登陆 olivermcmillan.com 可了解更多有关奥利弗·麦克米伦公司的信息。